



Referat bestyrelsesmøde 2026 02 08

Der indkaldes til møde i bestyrelsen i Haveforeningen Skovly

2026 kl. Søndag d. 08.02- kl. 12.30 hos Kirsten: St. Bjerggade 1, 1. Sal

	TEMA	REFERAT
	Indkaldt er Ulrik, Laura, Gitte, Karlo, Helle, Kirsten, Jørn,	Fremmødte er: Ulrik, Gitte, Helle, Kirsten, Jørn,
1	Referat fra sidste bestyrelsesmøde	Godkendt
2	Foreløbigt program: 18.00 Spisning (man skal tilmelde sig) 18.45 Erik Junge: Præsentation af mulighed for at søge om dispensation mod at man brandsikrer bygninger, der er placeret for tæt på skel + uddyber proces i fht. at søge dispensation hos kommunen. Spørgsmål fra haveejere til Erik Ca. 19.15 a) Valg af dirigent <i>Forslag: Mette Uhd</i> b) Konstatering af stemmeberettigede c) Valg af stemmeudvalg d) 19.30 Formandens beretning (Ulrik) e) 19.45 Fremlæggelse af regnskab 2025, og udvikling de seneste år (Gitte) Ca. 20.15 Forslag til fremtidige tiltag: - Fælles tilgang til kommende lovliggørelse af haveforeningen og forslag til tiltag, der kan støtte haveejere f.eks. med ansøgning om brandsikring (Ulrik)	Timing: 27.03 Generalforsamling 20.03 Dagsorden og bilag sendes per mail 19.03 Frist for at indsende forslag 13.03 Frist for tilmelding til spisning 01.03 Indkaldelse sendes per mail Laura: Ansvarlig for mad Gitte: borddækning, pynt mm. Ulrik har talt med Erik og han er OK med at han skal præcisere processen Men han vil ikke give eksempler på konstruktioner af brandsikre vægge efter BR60 / BR30 standarderne. Spørgsmål til Erik, vi gerne vil have han uddyber som del af præsentationen: - Hvordan søger man dispensation? - Hvilke forhold ser de på? Antal m² / afstand til skel -> søge om dispensation/ afskaffelse af spildevand fra egen have - Hvordan skal man dokumentere at der er brandsikret korrekt? Må man selv brandsikre og dokumentere med f.eks. mobilfotos eller skal det udføres og dokumenteres af f.eks. et autoriseret tømrerfirma? Vi foreslår at holde en temadag til foråret i have 4 og får en byggesagkyndig til at vise os mulighederne

	- Fælles faciliteter herunder fremtidig affaldshåndtering / ekstra beholdere og vedligeholdelse af fælles arealer. (Ulrik) - Fælleshave status, kommende tiltag, aktiviteter og oplæg til afstemning (Helle og Laura) Ca. 21.00 f) Budget 2026 (A eller B) - gennemgang g) Fastlæggelse af haveleje- gennemgang Spørgsmål fra haveejere Ca. 21.30 Afstemning om bestyrelsens forslag og herunder også af f) og g) afhængigt af afstemningens udfald. h) Indkomne forslag 22.00 i) Valg til Bestyrelsen Laura (genopstiller) Gitte (genopstiller ikke) Kirsten vil gerne overtage som Kasserer Supplerende bestyrelsesmedlemmer: To supplerende bestyrelsesmedlemmer skal vælges på generalforsamlingen Jørn genopstiller måske j) Eventuelt	Det forventes, at der kommer et forslag om vandudtag til hver have. Det forventes at der kommer forslag om at have 4 sættes til salg næste år og provenuet bruges til brandsikring
3	Næste møde – dato?	Fredag 27.02 kl, 15 -17.30 hos Kirsten Søndag 15.03 kl. 12.30 -16.30 hos Kirsten